

Financial Offer 2: Providing Laptops and IT Equipment. العرض المالي الثاني: تجهيز لابتوبات (كومبيوترات محمولة وملحقاتها) مع معدات تكنولوجيا المعلومات					
#	Item Description	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
1	Keyboard with mouse	Set	6		
2	Bluetooth mouse	Pcs	1		
3	Numeric Keyboard	Pcs	3		
4	Headset	Pcs	1		
5	Monitor 27"	Pcs	1		
6	HDMI extender (Adapter)	Pcs	1		
Grand Total Amount					

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required.
4. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).
5. The offer should be submitted with catalog for each item of the financial offer.
6. Distributor certificate should provide with offers.
7. The price must include the delivery of materials and levelling processes to Erbil Office.
8. It is possible for the vendor to fill either financial offers#1 or #2 or both of them.

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزيع للمواقع المطلوبة.
4. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او انتاج من (ايران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.
5. يجب ان يكون العرض مرفقا بالكاتولوجات لجميع العناصر العرض المالي
6. تقديم شهادة الموزع مع العرض.
7. يجب أن يشمل السعر تسليم المواد وعمليات التسوية إلى مكتب أربيل.
8. يمكن للمورد أن يملأ إما العرض المالي رقم 1 أو رقم 2 أو كلاهما.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....